
2018D30371 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft een 
aantal vragen voorgelegd aan de regering over de Slotwet Ministerie van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport 2017 (Kamerstuk 34 950 XVI). 

De voorzitter van de commissie,
Lodders 

De adjunct-griffier van de commissie,
Bakker 
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Nr. Vraag 

1 Waarom konden de slotwetmutaties niet eerder worden voor-
gelegd, bijvoorbeeld bij de tweede suppletoire begrotingswijzi-
ging? 

2 Kan inzicht gegeven worden in de bedragen uitgekeerd aan de 
Sociale Verzekeringsbank (SVB) in het kader van het persoonsge-
bonden budget (pgb)? Kan daarbij onderscheid gemaakt worden 
tussen personeelskosten, ict-kosten, zorgkosten, herstelkosten naar 
aanleiding van de invoering van het trekkingsrecht en overige 
kosten? 

3 Wat is de stand van zaken met betrekking tot het zonder controle 
uitbetalen van pgb’s door de SVB? Gebeurt dit nog? Zo ja, hoe 
vaak? 

4 Wat houdt het verplichtingbudget en de verplichtingenmutaties 
precies in? Waarom wordt er geld (€ 76 miljoen) overgeheveld 
naar het SectorplanPlus 2017–2022 voor 2017? Waarvoor is dit geld 
nodig? Hoe kan er geld worden overgeheveld naar 2017, terwijl het 
inmiddels al 2018 is? Waar is het geld in 2017 aan besteed? 
Waarom is dit meegenomen bij de tweede suppletoire 
begrotingswijziging?
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